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دربی 99؛ 99 درصد بدون هوادار
محمدمحمدی سدهی/ کمتر از یک هفته 
تا زمان برگزاری دربی 99 زمان باقیمانده 
اســت، دیــداری کــه بــا توجــه بــه جایگاه 
2 تیــم ســرخابی در جــدول لیــگ برتــر 
حساسیت های بالایی دارد. در این بین در 
روزهای گذشته زمزمه هایی در خصوص 
برگــزاری این دیــدار بــا حضور هــواداران 
دو تیــم مطــرح شــد امــا عــدم حضــور 
تماشــاگران در بزرگترین دربی قاره آســیا 
محتمل تر به نظر می رســد. تا به اینجا 11 
هفته از مسابقات لیگ برتر فوتبال برگزار 
شــده اســت و در طول این مدت اتفاقات 
بسیار خوبی در ورزشگاه آزادی تهران رخ 
داده اســت چرا که سکوهای این ورزشگاه 
در برخــی از دیدارهــا میهمــان هــواداران 
بانوی دو تیم پرسپولیس و استقلال بودند 
و هــواداران بانــو جو فوق العاده ورزشــگاه 
آزادی را تجربــه کردند. حــالا نوبت دربی 
اســت که همیشــه متفاوت تر از بازی های 
دیگــر بــوده و هســت. قطعاً خبــر حضور 
هــواداران در ایــن دیــدار مهــم حــلاوت 
عــلاوه  و  دارد  هــواداران  بــرای  خاصــی 
بــر ایــن باعث بازگشــت شــور و شــوق به 
لیگ برتر می شــود. اولین مصاحبه برای 
مشخص شدن این موضوع به اظهارنظر 
7 آذرسهیل مهدی بازمی گردد و مسئول 
برگزاری مســابقات لیــگ در گفت و گویی 
اعــلام کــرد: »هنوز هیــچ مجــوزی صادر 
نشــده اما قطعاً پیگیر هســتیم تا تکلیف 
مشخص شود. به محض دریافت مجوز، 
باشــگاه ها را در جریــان ایــن موضوع قرار 
خواهیــم داد تــا بتوانیــم شــاهد حضــور 
همگانــی تمــام علاقه منــدان بــه فوتبال 

در اســتادیوم های سراسر کشــور باشیم.« 
او دیــروز در گفت و گو بــا خبرنگار»ایران« 
دربــاره آخرین تصمیمات بــرای حضور 
افزود:»هنــوز  دیــدار،  ایــن  در  هــواداران 
اتفاقــی نیفتــاده و مجــوزی بــرای حضور 
هــواداران در دربــی صــادر نشــده اســت. 
بــه این دلیل کماکان باید مبنــا را بر عدم 
حضــور هــواداران در دربــی قــرار دهیم.« 
عــدم برگزاری دربــی با حضور هــواداران 
خبر بدی برای مسئولان 2 تیم پرسپولیس 
و استقلال است چرا که اعضای دو باشگاه 
پیش از این از حضور تماشاگران استقبال 
می کردنــد و امیــدوار بودند که ایــن دیدار 
برگــزار شــود،  بــا حضــور هواداران شــان 
بخصــوص اســتقلال کــه میزبان اســت و 
می توانــد حداقــل درآمد خوبــی از بلیت 
فروشــی این دیــدار کســب کند. مســئول 
افــزود:  برتــر  لیــگ  برگــزاری مســابقات 
»2 باشگاه پرسپولیس و استقلال، سازمان 
لیــگ و همچنین تمامــی اهالــی فوتبال 
خواستار حضور تماشاگران در ورزشگاه ها 
هســتند چرا که حضور این عزیزان باعث 
می شــود کیفیــت بازی هــا بــالا بــرود امــا 
در ایــن خصــوص سیســتم های نظارتی 
تصمیم گیرنده هستند و به نوعی فوتبال 

به هیچ وجه تصمیم گیرنده نیست.«
ë  بعید اســت دربی با حضور هــواداران

برگزار شود
در ایــن بیــن بارهــا در زمــان شــیوع 
ویروس کرونا در 2 سال گذشته نام شورای 
تأمین اســتان  و البته ســتاد ملی مبارزه با 
کرونــا، به گوش هــواداران فوتبال خورد و 
در واقع این نهادها برای برگزاری بازی ها 

با تماشاگر تصمیم گیرنده اصلی بودند. 
حبیب الله شیرازی، رئیس هیأت فوتبال 
اســتان تهران در این خصوص می گوید: 
»معمولاً شــورای تأمین 3، 4 روز پیش از 
برگزاری دیدارها جلسه ای با موضوعیت 
تشــکیل  بازی هــا  در  هــواداران  حضــور 
می دهد و قطعاً موضوع حضور هواداران 
در ورزشــگاه آزادی روز شــنبه مشــخص 
خواهد شد. پس از تصمیم شورای تأمین 
این موضوع به اطلاع هیأت های استانی 
می رســد و مقدمــات حضــور هــواداران 
در  او  می شــود.«  فراهــم  ورزشــگاه  در 
خصــوص احتمال برگزاری ایــن دیدار با 
حضور هواداران چنین نظــری دارد: »در 

بازی های گذشــته که بانوان در ورزشــگاه 
آزادی حضــور داشــتند، تجربیات خوبی 
داشــتیم و بازی هــا با هیجان زیــاد برگزار 
شــد امــا خیلی بعیــد اســت که دربــی با 

حضور هواداران برگزار شود.«
ë  ورزشــگاه آزادی با وجود تعمیر سکوها

می تواند پذیرای هواداران باشد
از ســویی در حــال حاضــر ورزشــگاه 
آزادی در دســت تعمیــر اســت و بعــد از 
نشســت بخشــی از ســکوهای ورزشــگاه 
آزادی مدیــران ایــن مجموعــه مشــغول 
بازســازی این ورزشــگاه قدیمی هســتند. 
بــه همین دلیــل حضــور تماشــاگران در 
بــرای  مشــکلاتی  اســت  ممکــن  دربــی 

هواداران ایجاد کند. این موضوعی است 
که احتمــال حضور تماشــاگران در دربی 
پیــش منتفــی می کنــد.  از  بیشــتر  را   99
بیــژن طاهری، سرپرســت تیم اســتقلال 
بــه »ایــران« گفت: »چنــد روز پیش برای 
بازدید به ورزشگاه آزادی رفتیم و دیدیم 
که برخی از ســکوهای ورزشــگاه آزادی را 
خراب کرده اند. بعید اســت با وجود این 
اتفــاق دربی بــا حضــور هــواداران برگزار 
شــود.« او افــزود: »بارهــا اعــلام کرده ایم 
کــه دوســت داریــم ایــن بــازی بــا حضور 
هــواداران برگزار شــود و در این خصوص 
هــم درخواســت مان را به ســازمان لیگ 
ارســال کردیــم امــا تــا این لحظــه چیزی 

مشــخص نشــده اســت. نه تنها مــا بلکه 
بازیکنان تیم اســتقلال هم دوست دارند 
که ایــن دیدار با حضــور هــواداران برگزار 
شــود اما بــه هر حــال باشــگاه و بازیکنان 
تابــع تصمیماتــی هســتند که مســئولان 
می گیرند.« تعمیرات سکوهای ورزشگاه 
آزادی باعث شد تا اعلام شود که مدیران 
ایــن ورزشــگاه هــم در خصــوص حضور 
هواداران در دربی تصمیم گیرنده هستند 
و آنها هــم باید حضور هــواداران را تأیید 
کنند. خبرنگار »ایران« برای اطلاع از این 
موضوع به ســراغ علیرضــا فاضلی رفت 
و سرپرســت ورزشگاه آزادی در خصوص 
ایــن موضــوع و اینکه آیا ورزشــگاه آزادی 
با وجود خرابی ســکوها می تواند پذیرای 
هــواداران باشــد، پاســخ داد: »ورزشــگاه 
آزادی همیشه در حال تعمیر و بازسازی 
در بخش های مختلف است اما سکوهای 
آن بــه هیچ وجه ناامن نیســت. این گونه 
نیســت کــه به دلیــل تعمیرات ورزشــگاه 
هواداران نتوانند وارد ورزشگاه شوند چرا 
که در برخی مواقع حتی در حین برگزاری 
بازی ها هم این ورزشگاه در دست تعمیر 
اســت. در حال حاضر برخی از سکوهای 
ورزشــگاه در حال تعمیر است و با وجود 
این می تواند این بازی با حضور هواداران 
کــرد:  بیــان  او  شــود.«  برگــزار  کمتــری 
»مدیــران ورزشــگاه آزادی در خصــوص 
برگــزاری ایــن دیدار بــا حضور هــواداران 
تصمیم گیرنده نیستند و این موضوع به 
نهادهای نظارتی برمی گردد و در صورت 
تأیید آنها بازی با حضور هواداران برگزار 

می شود.«

»ایران« از آخرین تصمیمات مربوط به تماشاگران برای دیدار استقلال و پرسپولیس گزارش می دهد دستمزد داوران حاضر در جام جهانی اعلام شد

فغانی و کمک هایش چقدر گرفتند؟
گروه ورزشی / بیست ودومین دوره مسابقات جام جهانی در حالی روزهای 
پایانی خود را به میزبانی کشور قطر سپری می کند که حالا نشریه اسپانیایی 
»آس« از دســتمزد داوران در این دوره از مسابقات رونمایی کرد. بر اساس 
این گزارش، فدراســیون جهانی فوتبال، از زمان جام جهانی 2018 روسیه، 
ترتیبی داده است که هر داور رقم 70 هزار دلار به عنوان دستمزد پایه بابت 
قضــاوت در جــام جهانی دریافت کند. فیفا همچنین مقرر کرده اســت که 
هــر کمــک داور برای اولین بــار در تاریخ ایــن رقابت ها مبلــغ 25 هزار دلار 
به عنــوان دســتمزد پایه بــرای حضــور در جام جهانــی دریافت کنــد. داور 
مســابقه که تأثیرگذارترین فرد در زمین به شــمار می رود و مســئول اصلی 
جریان بازی اســت، به غیر از دســتمزد اولیه خود به ازای سوت زدن در هر 
بــازی مرحلــه گروهی هــم 3 هزار دلار دســتمزد می گیرد و بــرای قضاوت 
در هــر دیــدار مراحل حذفی یا فینــال نیز 10 هزار دلار به رقــم اولیه اضافه 

می شود. یک داور موفق در صورتی که بتواند تمام بازی های جام از جمله 
فینال را قضاوت کند، می تواند در طول این مسابقات با احتساب پاداش ها 
تــا 300 هــزار دلار درآمد کســب کند. کمــک داوران نیز علاوه بر دســتمزد 
پایــه 25 هــزار دلاری، به ازای حضــور در هر بازی مرحلــه گروهی و حضور 
در هــر بــازی مراحل حذفی یا فینال به ترتیب 2500 و 5 هزار دلار دریافت 
خواهند کرد و در بهترین حالت ممکن و با احتســاب پاداش هایی که فیفا 
در نظــر می گیرد، می تواند 150 هزار دلار نصیب شــان شــود. کمک داوران 
چهــارم نیز بــه ازای حضور در هر بازی مرحله گروهی و حضور در هر بازی 
مراحــل حذفــی یا فینال بــه ترتیــب 2500 و 5 هــزار دلار دریافت خواهند 
کــرد و آنهــا نیز در بهترین حالت می توانند 150 هــزار دلار از حضور در این 
 )VAR( تورنمنت به دســت بیاورنــد. داوران فناوری کمــک داور ویدیویی
هــم بابــت حضور در هر بازی مرحله گروهی و حضــور در هر بازی مراحل 
حذفــی یــا فینال به ترتیــب 3000 دلار و 5000 دلار دریافــت خواهند کرد و 
در بهترین حالت می توانند به مجموع دســتمزد 175 هزار دلاری برســند. 
علیرضا فغانی به عنوان داور وســط و محمدرضــا منصوری و محمدرضا 
ابوالفضلــی بــه عنوان کمک داور، نماینــدگان ایران در جــام جهانی 2022 
قطــر بودنــد که با 2 بازی بــه کار خود پایــان دادند. کوبــل داوران ایرانی در 
مرحله گروهی، دیدار تیم های برزیل - صربستان و همچنین بازی پرتغال 
- اروگوئــه را قضاوت کردنــد که در دیدار دوم فغانــی در لحظات پایانی با 
مراجعه به VAR دچار اشــتباه شــد و یک پنالتی نادرســت به نفع پرتغال 
گرفــت که حکم حذف اروگوئــه را امضا کرد. بنابراین، فغانی 76 هزار دلار 
)70 هزار دلار دستمزد پایه و ۶ هزار دلار دستمزد برای 2 بازی( و منصوری 
و ابوالفضلــی هم نفــری 30 هزار دلار )2۵ هزار دلار دســتمزد پایه و 2500 

دلار دستمزد برای دو بازی( از فیفا به عنوان دستمزد دریافت کرده اند.

از حذف برزیل مثل همه مردم کشورم ناراحتم

ویرا: انتظار داشتم ایران از دور گروهی صعود کند
گروه ورزشــی / اوســمار لوس ویرا، مربی برزیلی پرســپولیس که میهمان ویژه 
برنامه جام جهانی بود، در مورد عملکرد ایران در قطر گفت:» انتظار داشتم که 
ایران حداقل 4 امتیاز در جام جهانی بگیرد و از گروه خود صعود کند. نزدیک 
این اتفاق هم بود و بازی با انگلیس برای ایران غیرباور بود. ایران خیلی در آن 
دیدار دفاع کرد ولی می توانست حمله کند. با این وجود انگلیس خیلی با فشار 
حمله کرد و به آنچه می خواســت رســید. ایران مقابل امریکا به ویژه در نیمه 
دوم حمله کرد اما نتوانست انتظارات را برآورده و به مرحله بعد صعود کند.«

او در مــورد عملکــرد کارلــوس کــی روش در تیــم ملــی ایــران چنین نظر 
داد:» کی روش فرهنگ فوتبال ایران را می شناســد و تجربه خیلی زیادی با 
بازیکنان ایرانی دارد. اما شاید یک شرایط جدید با بازیکنان جدید کار را بهتر 
کند. این وظیفه فدراســیون است که برای بهتر کردن شرایط و بالا بردن تیم 

ملی تصمیم بگیرد.«
ویــرا در مــورد مراکــش تیم شــگفتی ســاز این دوره جــام نیز عنــوان کرد: 
»مراکــش از اول جــام جهانــی همــه را شــگفت زده کــرد. ایــن تیــم از گــروه 
خیلی ســختی به عنوان ســرگروه بالا آمد. آنها با شــیوه ای 
بســیار خوب تیم هایی چون اســپانیا و پرتغال را حذف 
و بــه نیمــه نهایی صعــود کردند. روش بــازی مراکش 
نشــان داد کــه در فوتبال مــی توان با مربــی و بازیکنان 
باکیفیت به نتیجه دلخواه با شــیوه های متعدد رسید. 
روشــی که مربی مراکش داشــت این بــود که در 
کنار افــکار خود، از چیزهــای خوبی که مربی 
قبلی داشت، استفاده کرد تا یک تیم خوب 
داشــته باشــد. مراکش خیلی تیمی بازی 
می کند و رد شدن از بین خطوط این تیم 
سخت است. آنها خیلی سریع به حمله 
منتقــل می شــوند و بازیکنانش خیلی 
راحت باهم هماهنگ می شوند. بازی 
در لیگ هــای معتبر کمک می کند که 
بازیکنــان در میادیــن دشــوار خــود را 

بخوبی نشان دهند.«
ویــرا در خصــوص ناکامی دوباره 
برزیــل در جــام جهانــی یــادآور شــد: 
اتفــاق  ایــن  از  برزیلی هــا  همــه  »مثــل 
بــرای  خوبــی  شــرایط  برزیــل  ناراحتــم. 
بــرای  کافــی  وقــت  تیتــه  داشــت.  قهرمانــی 
شناخت بازیکنان داشت. بازی مقابل کرواسی 
ســنگین بود ولــی برزیل اســتحقاق پیروزی در 
نود دقیقه را داشت. دروازه بان کرواسی اما روز 
خیلــی خوبــی داشــت و در نهایــت در ضربات 
پنالتـــــی متأســـــفانه 

باختیم.«

ژه
ــو

سـ

بازگشت 2 آبی پوش به تمرینات گروهی

حساب استقلال باز شد؛ امروز پول می رسد

فرصت به استقلال و پرسپولیس برای رفع نواقص

با حضور در یک مرکز توانبخشی رخ داد

حرکت بشر دوستانه طارمی و کونسیسائو

پــس از پرداخــت مطالبــات اعضــای خارجــی تیــم 
اســتقلال قــرار بــود مطالبــات بازیکنــان ایرانــی نیــز 
پرداخــت شــود امــا فاصلــه چنــد روزه آن باعث شــد 
شــایعاتی بــه وجــود بیاید. بــا این حــال و بــه گزارش 
فــارس، بــا تلاش های علــی فتــح الله زاده مدیرعامل 
اســتقلال، منابــع مالی بــرای پرداخت حــق و حقوق 
بازیکنــان تیــم تأمیــن و ایــن پول به حســاب باشــگاه 
واریــز شــد. البته پــس از ایــن اتفاق مدیران اســتقلال 
متوجه شــدند حســاب باشــگاه به دلیل شکایت یکی 
از طلبــکاران بســته شــده که بــه همین دلیــل به نظر 
می رســید چالشــی جدیــد بــه وجــود آمــده اســت اما 
فتح الله زاده از ســاعات ابتدایی صبــح دیروز از طریق 
نهادهای مربوطه مجوزهای لازم را کســب و حســاب 
باشــگاه را باز کرد تا برای پرداخت مطالبات بازیکنان 
بدقــول نشــود. بــر اســاس برنامه ریــزی و قــول قبلی 
قــرار اســت مطالبــات بازیکنان داخلی اســتقلال طی 

امــروز و فردا پرداخت شــود تا دریافتــی همگی به 40 
درصد برســد. همچنین گفته می شــود ممکن اســت 
پــاداش بــازی ســوپرجام پیــش از برگــزاری دربــی و 
اوایــل هفته آینــده به بازیکنان پرداخت شــود. گفتنی 
اســت تمرینات اســتقلال دیروز در حالی پیگیری شد 
کــه عــارف غلامی و ابوالفضــل جلالی کــه در روزهای 
گذشــته دچار مصدومیت شــده بودند، بــه طور کامل 
در تمرینات گروهی شــرکت کردند که نشــان می دهد 
مشکل آنها به طور کامل رفع شده و می توانند تا زمان 
برگزاری بازی با پرســپولیس به آمادگی لازم برســند. 
پیش از این نیز آرمان رمضانی و محمدحسین زواری 
با رهایی از بند مصدومیت به تمرینات گروهی اضافه 
شــده بودند و بــه ایــن ترتیب ریــکاردو ســاپینتو برای 
دربــی تمــام نفــرات خــودش را در اختیــار دارد که در 
واقع دردسری شــیرین برای او جهت انتخاب ترکیب 

اصلی در بازی هفته دوازدهم خواهد بود.

از  مدیــر صــدور مجــوز باشــگاهی فدراســیون فوتبــال 
آکادمی استقلال دیدن کرد. به گزارش فارس، مصطفی 
زارعی به همراه ســاجد شیخی کارشــناس صدور مجوز 
باشــگاهی فدراســیون فوتبــال در جلســه ای کــه با آرش 
برهانی مدیر آکادمی استقلال و ملااسماعیلی در محل 
آکادمی اســتقلال داشتند، به بررسی و بازدید میدانی از 
کلیه زیرســاخت های آکادمی ماننــد زمین های فوتبال، 
خوابــگاه و کلاس هــای آموزشــی پرداختنــد. همچنیــن 
در جریــان این بازدید، با مشــاهده نواقــص، نکات لازم 
مطابــق الزامــات طرح نخبــگان جوانــان AFC به مدیر 
آکادمــی اعــلام شــد. اهمیــت برنامــه توســعه جوانــان 

آکادمــی نیــز مطابــق مــاده ورزشــی S.01 از آییــن نامه 
صــدور مجوز باشــگاهی AFC و الزام به تهیــه و رعایت 
آن، بــا جزئیــات بــه اطــلاع مدیــر آکادمــی این باشــگاه 
رســانده شــد. به این ترتیب مقرر شد باشگاه استقلال تا 
تاریخ سوم دی نسبت به رفع نواقص آکادمی اقدامات 
لازم را انجــام دهد و گــزارش لازم را به دپارتمان صدور 
مجوز باشگاهی فدراسیون ارسال کند که پس از آن، این 
دپارتمــان به منظــور ارزیابی مجــدد از آکادمــی بازدید 
خواهد داشــت. همچنین بعــد از بازدیدی کــه نماینده 
صــدور مجوز حرفــه ای فدراســیون فوتبــال از مجموعه 
ورزشــی شهید درفشی فر و امکانات تیم های پایه انجام 

داد، ایرادات این مجموعه مشخص شد. اتاق مدیریت، 
سالن ماســاژ، رختکن، مدارک مالی، بیمه ای و پزشکی 
و… از جملــه ایراداتــی بوده که به مجموعه درفشــی فر 
وارد شــده اســت. قــرار اســت نماینــده صــدور مجــوز 
حرفه ای فدراسیون فوتبال تا آخر هفته مجدداً بازدیدی 
از ایــن ورزشــگاه داشــته باشــد تــا در جریــان رونــد رفع 
مشــکلات قرار بگیرد. قرار اســت تا بهمن مــاه نماینده 
صدور مجوز حرفه ای کنفدراسیون فوتبال آسیا به تهران 
ســفر کرده و از امکانات تیم های پایه پرسپولیس بازدید 
کند. در صورت رفع شــدن مشــکلات فعلــی، این مجوز 

برای پرسپولیس صادر خواهد شد.

مهــدی طارمــی ســتاره تیــم ملی کشــورمان که ســتاره 
اصلــی باشــگاه پورتــو نیــز بــه شــمار مــی رود، بعــد از 
پایــان جــام جهانــی بــه پرتغــال بازگشــته تــا خــود را 
بــرای نیم فصــل دوم آمــاده کنــد. او به همراه ســرجیو 
کونسیسائو سرمربی پورتو و فابیو کاردوسو دیگر بازیکن 
این تیم، روز یکشنبه، راهی یک مرکز توانبخشی شدند. 
بــه گزارش روزنامــه اوجوگو، این 3 نفر، بــه برنامه های 
باشــگاه پورتــو بــرای همراهــی با اهــداف بشردوســتانه 
ادامــه دادنــد و در عیــن حــال لحظــات شــادی را برای 
اعضــای این مرکز فراهم کردند. طی بازدید از امکانات 
ایــن مرکز توانبخشــی در منطقه ویلا نــوا د گایا، طارمی 
به همراه کونسیســائو و کاردوســو، پیراهن هــای پورتو را 
امضــا کرده و آن را بین کارکنان، بیماران و خانواده های 
آنهــا توزیــع کردنــد. هــواداران پورتــو در ایــن بازدیــد با 
طارمی عکس گرفتند. طارمی طی برگزاری این مراسم 
گفت: »این بهترین کاری اســت که ما انجام می دهیم. 
مــا در طول بازی هــا از مردم حمایــت می کنیم اما اکثر 
هــواداران مــا خــارج از اســتادیوم هســتند. این افــراد از 
طریق تلویزیون با ما ارتباط می گیرند و ما به این خاطر 

از آنها بسیار سپاسگزاریم. ما به این هواداران نیاز داریم 
و آنها باعث افزایش انگیزه ما می شــوند. ما باید از این 
کارها بیشــتر انجام دهیم. آنها برای تیم و حفظ روحیه 
همــه ضروری هســتند.« مهاجــم پورتو ادامــه داد: »ما 
به دنبال این هســتیم که به مردم کمک کنیم تا شــادتر 
باشــند و تمام تلاش خود را برای رسیدن به این هدف، 
انجام می دهیــم. برای آنها بهترین هــا را آرزو می کنم، 
امیــدوارم هرچه ســریعتر بهبود یابند و بــرای آنها دعا 
می کنــم. اگــر بتوانــم کاری انجــام دهــم که بــه این امر 
کمک کنم، انجام خواهم داد. آنها هم مثل ما هستند، 
ما باید بیشتر از دیگران به آنها اهمیت بدهیم. ما همه 
اینجــا را دوســت داریــم و امیــدوارم در آینــده اتفاقات 

خوبی برای آنها رقم بخورد.«
ë واکنش مدیر ورزشی اینتر به جذب طارمی

مدیر ورزشــی باشــگاه اینتر به جذب مهدی طارمی 
واکنش نشان داد. خاویر زانتی کاپیتان سابق آرژانتین که 
با برنامه ویژه جام جهانی شــبکه ســه گفت و گو می کرد، 
درمورد اینکه آیا پیشنهادی از طرف این باشگاه  ایتالیایی 
برای جذب طارمی وجود دارد، گفت: »نه. در این لحظه 

بــا بازیکنانــی کــه در حــال حاضــر داریــم کار می کنیم و 
می خواهیم لیگ را با این تیم کامل کنیم. قطعاً با توجه 
بــه فرصت هایی که در بــازار وجود دارد، باید ببینیم چه 

نوع بازیکنانی نیاز داریم ولی فعلًا خیر.«

 قسط ۸ میلیاردی رادوشویچ
چالش مهم پرسپولیس

محمدحســن  مدیریــت  زمــان  در  پرســپولیس  باشــگاه 
بوژیــدار  قــرارداد  رقــم  عجیــب  اقدامــی  در  انصاری فــرد 
رادوشــویچ را افزایــش و بــه مــدت 3 ســال تمدیــد کــرد که 

همین موضوع باعث شد تا پس از فسخ قرارداد یکطرفه 
ایــن بازیکــن، سرخپوشــان بــا پرونــده ای ســنگین در 

فیفا و مشــکلی بزرگ بــرای پرداخت مطالبات این 
دروازه بــان کــروات مواجه باشــند. اما پرســپولیس 
اخیراً و در اقدامی خوب در تاریخ 18 آبان، توانست 
با رادوشــویچ برای پرداخت مطالبات این بازیکن 
به توافق برســد. اتفاقی که منجر به بســته شــدن 

این پرونــده در دادگاه CAS و همچنین فرصت 
حــدود یک ســاله پرســپولیس بــرای پرداخت 

قسطی مطالبات رادو شــد. طبق این توافق، 
پرســپولیس و رادو، بــر ســر پرداخــت مبلغ 

850 هــزار یــورو در 4 قســط از تاریــخ 15 
ژانویــه 2023 )25 دی مــاه 1401( تــا نهــم 
نوامبــر2023 )18 آبــان  مــاه 1402( توافق 

کردند که این رقم کمتر از مبلغ ذکرشده در 
رأی فیفا بود. بر همین اساس، پرسپولیس متعهد است در تاریخ 25 دی ماه 
اولین قسط خود را که چیزی حدود 210 هزار یورو است به رادوشویچ پرداخت 
کنــد. این مبلغ با احتســاب یوروی حــدود 39 هزار تومانی در بــازار آزاد چیزی 
حدود 8 میلیارد و 200 میلیون تومان خواهد بود که پرسپولیس باید بموقع آن 
را به حساب رادو واریز کند، مبلغی که با توجه به هزینه های جاری سرخپوشان 

در ماه آینده می تواند یک بار سنگین روی دوش مدیران باشگاه باشد.
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جام جهانی قطر 2022

به عنوان عضو هیأت رئیسه یک رأی دارم و آن را می دهم

ماجدی: با برانکو فقط سلام و علیک کردم، نه مذاکره
میرشــاد ماجدی رئیس کمیته جوانان که همراه تیــم ملی جوانان در اردوی 
عمــان حضــور دارد، دربــاره وضعیت این تیم به ســایت فدراســیون فوتبال 
گفــت: »تیم ملی برای مســابقات نهایی جام ملت های آســیا و جام جهانی 
جوانــان خــود را مهیا می کنــد. در اردویی هــم که در آن حضــور داریم بحث 
تمرینات تاکتیکی و مرور کارهای فنی اســت. دو بازی دوستانه با تیم جوانان 
عمان برگزار می کنیم که بازی اول را 1-0 بردیم و امیدواریم بازی دوم را نیز 
به خوبی برگزار کنیم. از یک ســال و نیم گذشته، استعدادیابی را در کل کشور 
انجام دادیم و 11 هزار و 523 بازیکن زیر 17 ســال و 9 هزار و 500 بازیکن زیر 
20 سال را ما دیدیم که برایند آنها این دو تا تیمی هستند که انتخاب شده اند. 
حضور این بازیکنان در جام جهانی جوانان یعنی پشتوانه سازی ما برای جام 
جهانی 2026 که مطمئن هستم خیلی از این بازیکنان که الان شاید نام شان 

بسیار آشنا نباشد، در آن رقابت ها از آنها خیلی خواهید شنید.«
ایــن عضو هیأت رئیســه فدراســیون فوتبــال درباره شــایعه مذاکره اش با 
برانکو ایوانکوویچ برای هدایت تیم ملی بزرگســالان چنین واکنشــی داشت: 
»بنده فقط به عنوان یک عضو هیأت رئیســه یــک رأی دارم و آن را می دهم 
ولی مســئولیت صحبت کردن یــا دغدغه انتخاب مربی نه با من اســت و نه 
کســی از مــن خواســته که ایــن کار را انجام بدهــم. به هر حال مــا در عمان با 
جوانان هســتیم. بازی با عمان که برگزار شــد، برانکو هم به عنوان ســرمربی 
تیم ملی این کشور که قراردادش فکر کنم تا 2024 است، در استادیوم حضور 
داشــت. ســلام و علیکی کردیم به خاطر اینکه او قبلًا در ایران کار کرده است. 
صحبت و حرفی بین ما نشــد. متأســفم برای کســانی که خیلی علاقه مندند 
آب را گل آلــود کننــد و از آن ماهی بگیرند. نمی دانم اصلًا چه کســی این خبر 
را به تهران داده اســت. از همین جا تکذیب می کنم. هیچ صحبتی در رابطه 
بــا ایــن موضوع و بحثی در رابطه با تیم ملی ایران با آقای برانکو نشــد. فقط 
یک سلام و علیک ساده بود. برانکو در جایگاه خودشان قرار گرفت و من در 
جایــگاه خــودم. حیطه اختیاراتم را می شناســم و هیچ وقت در مورد مطلبی 

که به من تفویض نشده و در حیطه اختیارات من نیست، قدم نمی گذارم.«
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